
De Arnhemse Coffeeshophouders

Onderwerp: Ontwerpbesluit Experiment Gesloten Coffeeshopketen

Arnhem, 04 november 2019

Geachte leden van de Eerste Kamer der Staten-Generaal,

Het concept van het besluit Experiment Gesloten Coffeeshopketen wordt tijdens uw plenaire 
vergadering op 5 november 2019 in behandeling genomen.
Momenteel zijn er 10 gemeenten geselecteerd voor deelname aan het experiment, 
waaronder de gemeente Arnhem.
De Arnhemse Coffeeshophouders zijn van mening dat er een aantal, voor ons, actuele 
punten van belemmering zijn.
De aandachtspunten voor ons zijn:

Punt 1: Rookruimten 
Op 27 september 2019 zijn de rookruimten in de horeca per direct verboden. Ook in de 
coffeeshops gelden deze regels.
Men weet in heel Nederland dat er in iedere coffeeshop gerookt wordt, want daar is een 
coffeeshop mede voor bedoeld. 
Elk persoon die de coffeeshop betreedt vanaf 18 jaar maakt zelf bewust de beslissing om de 
rookruimte te betreden waar zowel puur als met tabak gerookt wordt.
Daarom willen wij graag een uitzondering op het huidige rookbeleid voor de coffeeshops. 
Het acute verbod op rookruimten zal het risico op overlastervaringen voor burgers ( roken op 
straat, plein, illegale ruimte, hangplekken ) doen toe nemen. De totale afwezigheid van 
gedoogruimten om gezamenlijk cannabis te roken  stimuleert het oprichten van illegale 
locaties en hangplekken. De ondernemers pleiten voor het gedogen van de rookruimten 
gedurende deelname aan het experiment zodat het beeld niet verstoord wordt door een 
maatregel die niet met het experiment te maken heeft.

Punt 2: Voorgedraaide joints 
Vanuit het experiment worden ons door de kwekers voorgedraaide joints aangeleverd. 
Gezien het punt hierboven is het voor ons haast onmogelijk om joints zonder tabak te 
verkopen.
Onze klanten zullen dit niet accepteren waardoor er voor ons ook een groot deel van de 
klanten afvalt.
Hierdoor werk je ook straathandel in joints in de hand.

Punt 3: Investering m.b.t. automatiseringssysteem
De verplichting tot automatiseren van de kassa en het administratiesysteem met daarbij de 
aansluiting op het ketenregistratiesysteem, zal voor de deelnemende coffeeshophouders 
regeldrukkosten met zich meebrengen. Voor de kwaliteit en werkbaarheid moet er een 
automatiseringssysteem worden aangekocht waar geen vergoeding voor de 
coffeeshophouder tegenover staat. Hiermee bedoelen wij ook het moeten aanpassen van 
ons beveiligingssysteem c.q. kluis.
Toch willen wij u verzoeken om deze grote uitgave in het eerste jaar van aanschaf kan 
worden afgeschreven op de kosten.

Punt 4: Buitenlandse cannabisproducten
Vanwege het verbod verkoop buitenlandse producten willen wij u nadrukkelijk vragen en 
verzoeken om de kwaliteit van de door u aangeboden producten (hasj) zo goed mogelijk te 



waarborgen.
Het product dat u aanlevert moet kwalitatief voldoen aan de buitenlande hasj.
Wanneer de hasj niet aan deze kwaliteitseisen voldoet neemt het risico op straathandel zeer 
aanzienlijk toe! 

Punt 5: Gedoogbeleid 
Wij, Arnhemse Coffeeshophouders willen zo snel mogelijk in kunnen stromen in het 
experiment.
Dit omdat wij graag af willen van het gedoogbeleid en graag legaal onze ondernemingen 
voorzetten met verkoop van legale producten.
Hierbij willen wij voorzien worden van een schaarse vergunning.

Punt 6: Transport
Wij zijn van mening dat het niet verstandig is om transport via beveiligd transport te laten 
verlopen.
I.v.m. discretie en veiligheid willen wij liever zelf het transport verzorgen vanaf de kweker 
naar de coffeeshop.

De consument bepaald uiteindelijk het slagen van het experiment en daarmee nu ook het 
voortbestaan van de deelnemende coffeeshops. Een op de praktijk gericht goed werkend 
systeem in de coffeeshop is noodzakelijk om het experiment te laten slagen en het 
vertrouwen van de consument te behouden.

Met dank voor uw aandacht en vriendelijke groet,
namens de Arnhemse Coffeeshophouders 


